
RNDr. Mária Hamranová, predseda Komisie školstva a vzdelávania pri MsZ Hurbanovo 

 

Z Á P I S N I C A 

 

z 3. zasadnutia Komisie školstva a vzdelávania pri MsZ Hurbanovo konanej dňa 23.5.2023  

PRÍTOMNÍ:  

RNDr. Mária Hamranová - predseda komisie  

Mgr. Nataša Ďurišová - členka komisie  

PaedDr. Juraj Svitek - člen komisie 

Mgr. Katarína Valachová - členka komisie  

Marianna Kelemenová – členka komisie 

PROGRAM :  

1. privítanie, určenie zapisovateľa  

2. aktuálne otázky a informácie z oblasti školstva a vzdelávania v meste 

3. rôzne 

4. uznesenie, záver  

1. Úvod, privítanie: RNDr. Mária Hamranová, predsedníčka komisie, otvorila zasadnutie, privítala  

prítomných členov a oboznámila s programom zasadnutia. Určila sa zapisovateľka komisie –  Mgr. 

Katarína Valachová. Zasadnutie komisie sa uskutočnilo v zasadačke Mestského úradu v Hurbanove.  

2. Aktuálne otázky a informácie z oblasti školstva a vzdelávania 

a/  p. Valachová informovala o stave  a priebehu stravovania na jednotlivých školách, stav pripravenosti 

na poskytnutie dotácie na stravu. Podľa hlásení na ÚPSVaR v KN v MŠ k navýšeniu nedošlo nakoľko 

všetky deti odoberajú stravu.  V  ŠJ na ZŠ slov. navýšil počet stravníkov o cca 65, v ŠJ pri ZŠ s vjm je 

navýšenie je o cca 105 stravníkov.  Po konzultácii s vedúcimi školského stravovania momentálne im 

finančné pásma postačujú. Problém v ŠJ pri ZŠ s vjm s nedostatkom kotlov na varenie vyriešili 

z vlastných zdrojov zakúpením nového zariadenia. Skôr je problém s nedostatkom pracovnej sily, 

nakoľko vydávanie stravy je na troch rôznych miestach. Komisia konštatovala, že začiatkom júna  na 

porade riaditeľov škôl sa tento problém bude ešte riešiť.  
 

b/ p. Hamranová podala informáciu o tom, že školy na základe požiadaviek si mohli z MŠVVaV SR 

žiadať peniaze na realizovanie aktualizačného vzdelávania, ktoré treba realizovať do 30.6. a vyúčtovať 

do 15.7. o financie požiadala len ZŠ slov.  

c/ riaditeľom škôl a školských zariadení sa pravidelne posielajú informácie z MŠVVaŠ SR zo stránky 

minedu.sk,  ako aj aktuálne informácie z online stretnutí z ÚMS 

d/ p. predsedníčka ďalej informovala o možnosti vyškolenia ambasádora korčuľovania, nakoľko od 

budúceho školského roku školy nabehnú na korčuliarsky kurz na našej MŠP, prosila o zabezpečenie 

informácie pre školy, aby si plánovali tieto kurzy do svojich školských vzdelávacích programov. Od 

septembra 2023 školy budú musieť do rozvrhov začleniť aj 3. hodinu telesnej výchovy, ktorá sa dala 

realizovať aj na MŠP. P. riad. poskytla informáciu, že učitelia zo školy nie sú vhodní ako ambasádori 

korčuľovania, ale poskytla informáciu o voľných pedagógoch, ktorých budeme informovať. 



 

e/ p. Valachová informovala o vyhlásenom výberovom konaní na funkciu riaditeľa ZŠ na Nám. 

Konkolyho Thege Hurbanovo, termín podávania prihlášok je do 2.6.2023.  

f/ p. Hamranová informovala o pripravovanom projekte MŠVVaV SR na pomocných odborných 

pracovníkov /asistenti/, ktorý sa pripravuje vopred pre prípadné potreby škôl. P. Valachová 

poznamenala, že na vyúčtovanie za doterajších asistentov, ktorí končia k 31.8.2023 vopred upozornila 

na potrebu vyúčtovania a škola je o tom informovaná. 

g/ p. Hamranová poskytla informáciu o odovzdaní nadstavby ZŠ s MŠ s vjm do užívania. Navýšil sa 

počet miest o 2 triedy. P. predsedníčka navrhla spoločnú exkurziu do týchto priestorov.  

h/p. Hamranová informovala o pripravovaných podujatia mesta: 

- vyhlásená súťaž Vyfarbime si plot, kde bolo dodaných 25 prác. Po vyhodnotení komisiou víťazné 

práce budú žiaci maľovať na plot pri MŠP. 

- vyhlásená je aj výtvarná súťaž k olympijskému hnutiu v spolupráci s Olympijským klubom okresu 

KN, práce je potrebné odovzdať do 31.5.2023. Pripravuje sa aj športová časť olympiád v jednotlivých 

zariadenia a to v termíne od 13. do 16.6.2023. 

- mesto Hurbanovo sa zapojilo do podujatia pod názvom Víkend parkov a záhrad, ktoré bude v našom 

meste 5.6.2023 v parku CVČ. Pozvané sú deti ZŠ / 3.-4. ročník/, pripravená je komentovaná prehliadka, 

ukážky práce arboristu, výtvarná súťaž, fotografická súťaž, vedomostný kvíz, joga, bubnovanie, 

športové súťaže. 

- Mesto Hurbanovo v spolupráci s Heineken Slovensko a.s. sa opäť zapojilo do podujatia Naše mesto, 

v rámci ktorého dobrovoľníci budú pracovať na skrášľovaní okolia ĽP, maľovaní plotu, čistení priestoru 

- na 27.5. je pripravovaný veľkolepý Deň detí na štadióne v Hurbanove, organizačne zabezpečuje CVČ 

Hurbanovo 

- v termíne od 23.6.-25.6. sa pripravujú XVII. HKD, program bude na webe a FB mesta 

i/ p. Hamranová upozornila na podmienku legislatívy, v zmysle ktorej pedagogickí zamestnanci, ktorí v 

danom školskom roku dosiahnu 65 rokov, musia ukončiť pracovný pomer, školské zariadenie musí 

zverejniť voľné pracovné miesto na svojom webe, prípadne webe zriaďovateľa.. 

j/ p. predsedníčka požiadala o odovzdanie návrhov na ocenenie najúspešnejších žiakov za každú školu 

do 15.6.2023. 

k/ pomerne dlhá diskusia sa rozvinula na tému šikanovanie. Riaditeľka školy poskytla informáciu 

o aktuálnom stave, o intenzívnej práci pedagogických zamestnancov, školského podporného tímu, 

spoluprácu s kuratelou, rodičmi. Poukázala na fakt, že sú rodičia, ktorí  sa nezaujímajú a nechodia na 

rodičovské združenia., so školou komunikujú nedostatočne. Škola v minulosti zorganizovala online 

stretnutia rodičov so školskou psychologičkou zamerané na problematiku nástrah internetu a online 

priestoru, keďže pandémia Covidu spôsobila, že žiaci trávili pri IT technológiách omnoho viac času. 

Zákonní zástupcovia /ZZ/ žiakov na túto ponuku reagovali len v minimálnej miere (zúčastnilo za 5 ZZ). 

Vyjadrila rozhorčenie, že po udalosti z apríla  zamestnanec mesta zastavuje rodičov, otravuje ich, 

dožaduje sa informácií. Dodala, že škola problematike šikanovania venuje dlhodobo maximálnu 

pozornosť. Na škole pôsobí podporný tím, dlhodobo spolupracuje s PZ SR (Mjr. Adrina Grupáčová), 

ÚPSVaR – Oddelenie na ochranu detí pred násilím,.... Všetky aktivity škola vykonáva preventívne, nie 

iba v prípade, keď sa niečo stane. V triede, kde 5. 4. 2023 došlo k incidentu (vzájomná bitka 2 chlapcov) 



pôsobia odborní zamestnanci školy aj externí konzultanti 2. školský rok. Šikanovanie tu nebolo 

potvrdené. Riaditeľka školy o celej veci informovala okrem iných aj radu školy. Zo strany mesta sa 

poskytla informácia na ÚPSVaR KN, kde sa realizuje projekt zameraný na ochranu a prevenciu pred 

násilím vykonávaných na deťoch, ktorú škola využila. Členka komisie p. M. Kelemenová sa vyjadrila, 

že medzi rodičmi sa šíria zbytočné fámy a nepravdy a sú rodičom podsúvané informácie o tom, že sa 

prípady neriešia, sú zametané „pod koberec“ a dokonca, že riaditeľka školy zobrala úplatok. Na toto 

vyjadrenie riaditeľka školy reagovala tým, že škola vykonáva nielen teraz, ale počas celého školského 

roka kvalitnú výchovno – vzdelávaciu činnosť, pedagógovia poznajú a plnia si svoje povinnosti, 

neustále sú upozorňovaní na dodržiavanie dozorov nad žiakmi a vyprosí si urážky na svoju osobu, ako 

aj na adresu svojich zamestnancov a poškodzovanie dobrého mena školy. Na základe tejto informácie 

sa rozhodla o podanie trestného oznámenia. Predsedníčka komisie uviedla, že téma šikanovania sa rieši 

na školách neustále, školy dostávajú mnoho materiálov, učitelia, žiaci, ale aj rodičia môžu využiť pomoc 

nielen svojich školských  psychológov a pedagógov, ale aj zariadenia pedagogického poradenstva, ktoré 

už máme aj v našom meste. Učitelia po dvoch covidových rokoch avizovali psychologické a psychické 

problémy žiakov, sociálne siete mnohokrát šíria nepravdy, deti sú nalákané na mnohé nezmyselné 

a nebezpečné výzvy. Preto je dôležitá aktívna práca rodičov, dosledovanie činnosti detí 

v popoludňajších a večerných hodinách a hlavne aktívna a zodpovedná spolupráca rodiča s učiteľom, 

ktorí mnohokrát lepšie pozná dieťa ako vlastný rodič. Komisia odporúča školám a školským 

zariadeniam naďalej  sa neustále venovať danej problematike, využívať všetky dostupné možnosti 

komunikácie a využívania vzdelávacích programov  pre žiakov. V prípade, ak sa stane nejaká udalosť, 

riešiť ju na pôde školy, nakoľko školy majú právnu subjektivitu, a do výchovno – vzdelávacieho procesu 

zriaďovateľ nezasahuje. P. Valachová uviedla, že táto problematika  v dnešnej dobe rezonuje, nie je 

možné si ju nevšímať. Žiaľ podobná problematika sa vyskytuje aj na iných školách, napr. ZŠ s MŠ  Á. 

Fesztyho s vjm, kde sa tiež pobili dvaja chlapci.  

l/ Hamranová predniesla návrh komisie regionálneho rozvoja na určenie priorít investícií v meste. 

Komisia obdržala materiál, každý člen bude mať možnosť vyjadriť sa, ale ako priority navrhli riešiť: 

- Školy /ZŠ, MŠ, CVČ/ 

- Priľahlá budova pri ĽP 

- Chodník na Konkolyho ulici 

- Dokončiť rozbehnuté projekty / vysoké napätie, hasičská zbrojnica, chodník Pribetská/ 

- Pripraviť projektové dokumentácie na riešenie bytovej otázky / nájomné byty, výstavba nových/ 

- Ďalšie projekty pripravovať vzhľadom na vyhlásené v rámci Plánu obnovy 

Členovia komisie ešte podrobne vyjadria svoje stanovisko do 30.5.2023 a zašle sa zápis p. primátorovi. 

3. Rôzne 

a/ p. Ďurišová opäť pripomenula, aby za Komisiu sme navrhli p. primátorovi na ocenenie pri príležitosti 

HKD osobnosť mesta za rezort školstva. Komisia navrhla na ocenenie  bývalého  p. riad. školy, Mgr. 

Ernesta Veresa, ktorý tento rok oslavuje aj svoje životné jubileum. 

b/ p. Svitek informoval o prijímačkách do ZUŠ, ktoré budú 7.-8.6.2023. Predtým ešte 30.5. o 10,00 hod. 

pre žiakov 1.-4.r. urobia predstavenie s ukážkami práce svojich zverencov a pre verejnosť od 17,00 hod. 

DOD pre deti MŠ naplánovali na 5. a 6.6.2023.e  

c/p. Kelemenová informovala o slávnostnom odhalení busty M.  Konkoly Thege autorky R. Darázsovej 

a reliéfu M. Konkolyho Thege autora T. Túri Törőka, ktoré bude 24.5. od 16, 00 hod. v SÚH. 



d/ p. riad. školy informovala o pripravovanom programe ku Dňu matiek, ktoré bude 26.5.2023 od 16,30 

hod. v kultúrnom dome. 

5. Uznesenie: 

Komisia školstva a vzdelávania pri MsZ : 

      a/ berie na vedomie aktuálne otázky a informácie z oblasti školstva a vzdelávania 

b/ poveruje predsedu komisie o poskytnutie zápisnice primátorovi mesta 

RNDr. Mária Hamranová sa poďakovala všetkým za účasť na zasadnutí komisie.  

 

V Hurbanove dňa 23.5.2023 

 

 ............................................................               ..............................................................  

Mgr. Katarína Valachová                                                  RNDr. Mária Hamranová 

 zapisovateľka                                                                   predsedníčka komisie 


